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Oddelek centra za dializo
V aprllu prlhodnjs leto se bo

v novo sosesko ob Titovl cestf
v KS KoroJklh partizanov pre-
telli oddelek za zunajboln)*-
niCno dlalizo Cenira za dlali-
10, ki deluje v okvlru nefrolo
*ke klinike. Kol sta nam pove-
dala profesor doktor Joie Dri-
novec, vodja Centra za diall-
zo, in glavna sestra Ljubica
JugoviČ. bo imel na 330 kva-
drstnih metrih povrtine 16 dl-
aliznlh mest, na vsaki postelji
pa se bodo v 24 urah lahko
zvrsiitt trlfe paclentl. Oddeiek
bo, tako kot Center za dlalizo
v kllnfčnem centru, odprt
praktlčno neprestano, razen
24 ur na teden, ki so rezervira-
ne za prftdah - zaradl zapl«-
tenih aparatur, ne zaradl
oiebja

V soseski bo imet oddelek
cenlra za diallzo na volio tudi

okoli 100 kvadratnih metrov
kletnih povrSin, kjer bosta
shranjeni dve vitalni aparaturj
- rezervni ozmozi za vodo in
lastni električni agregat.

Sogovornika sta poudarila,
da snovi in dejavnost niso ne-
varni za okolico. Dr. Jože Dri-
novec pa je dejal. da bo lahko
ta prva tn prepotrebna Ijubljan-
ska dislocirana enota Centra
za dializo (po vsej Sloveniji jih
je deset) zaživela predvsem za-
radi razumevanja odgovornih
v izvrSnem svetu in skupščini
mesta Ljubljane ter v izvršnem
svetu in skupŠCini občtne
Ljubljana Bežigrad. Z njihovo
pomočjo so našli primerno lo-
kacijo, ki teži blizu osr£ja Ljub-
Ijane, z dobrim dostopom z
javnimi in osebnimi prevozni-

mi sredstvi. Poleg tega je
ugodno tudi dejstvo, da pro-
stor ta čas še ni povsem dogra-
jen in ga je mogoče prllagoditi
bodoči dejavnosti.

Trenutno so v tazi skiepanja
kupoprodajne pogodbe z
gradbeno organizacijo. Pro-
stori, nemedicinska in medl-
cinska oprema bodo skupaj
veljali okoli 600 milijonov di-
narjev. Denar se bo zbral \z
sredstev, ki se zbirajo po stop-
nji 0,5 odstotka za naložbe v
družbenih dejavnostih, Iz sred-
stev, ki so jih v prejšnjem sred-
njeročnem obdobju združile
občtne v okviru medobčinske
zdravstvene skupnosti Ljublja-
na; nekaj bodo prispevale tudt
organizacije združenega dela
(med njimt Jugotekslil); detno
pa bo sredstva pnspevala tudt
Tovarna zdravil in medicinske
opreme Hemofarm Vršac.

Sogovornika sta tudi pouda-
rita, da bp šfo za dejavnost. ki
je sicer specializirana, vendar
ostaja na nivoju splošne medi-
cine. To pomeni, da bodo v
oddelek prihajaii invalidi in ne
bolniki. Pri komer bo pnšlo dp
zdravstvenega zapleta. bo

zdravljen v Klintčnem centru.
Ni namreč nepomemben psi-
hifini vidik tovrstne hemodtali-
ze. Pacienti živijo relativno
normalno življenje in hodijo na
delo, poleg tega pa dvakrat afi
trikrat na teden tudi za štiri ure
na dializo, so vellkokrat težko
doživljali oživljanga ali druge
zaplete tovrstnih hujših bolni-
kov ker so jim do zdaj dializo
opravljati skupaj v istih pro-
storih.
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